
Protokół  Nr XXII/2020

z  sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp.

odbytej w dniu 24 września 2020 roku

w godz. od 1600 do 1700

W sesji uczestniczyło 13 radnych (ustawowo 15 radnych)  

Obecni:  Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  

Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,  

Wojciechowska Elżbieta

Nieobecni radni: Gałczyński Jacek, Malicki Roman

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

W sesji  uczestniczył  także  Burmistrz  – Marek Rożek oraz  Skarbnik  Gminy – Mirosława

Kozłowska.

Ad.1. Otwarcie obrad.

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, powitał wszystkich
radnych oraz gości.

Ad.2. Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada jest władna do  podejmowania uchwał,

gdyż jest zachowane quorum, po czym przedstawił porządek obrad.

1. Otwarcie obrad.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad XXI  sesji Rady Miejskiej.
4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza.
5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

1) zmian  budżetu  i w budżecie  na rok 2020;

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2025;
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3) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia gminy Borek do Stowarzyszenia  

    „Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych”;

4) określenia stawek podatku od nieruchomości;

5) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od 

nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub od innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe;

6)  określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 

usługi w zakresie odbierania i unieszkodliwiania odpadów komunalnych;

7) uchylenia uchwały w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od

właścicieli  nieruchomości  położonych  na terenie  gminy Borek Wlkp.,  na których  nie

zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne;

8) ustalenia regulaminu korzystania z siłowni oraz salki fitness w Borku Wlkp.

8. Wolne głosy, wnioski i informacje. 
9. Zakończenie.

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że na wniosek Burmistrza do porządku sesji

wnioskuje o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia  planu sieci publicznych

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Borek Wielkopolski oraz określenie granic

ich obwodów.

Za wprowadzeniem w/w projektu uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania.

Wynik głosowania imiennego:

Za   (13): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  

Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,  

Wojciechowska Elżbieta

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji po wprowadzonej  zmianie,  po

czym zapytał radnych, czy są uwagi do przedstawionego porządku.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie

porządku sesji po wprowadzonej zmianie.
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Za  przedstawionym  porządkiem  sesji  głosowało  13  radnych,  nikt  nie  był  przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania.

Wynik głosowania imiennego:

Za (13): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  

Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,  

Wojciechowska Elżbieta

Ad. 3 . Przyjęcie protokołu z obrad XXI  sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się z treścią protokołu

z XXI sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu  20 sierpnia  2020 roku i był wyłożony na

stanowisku ds. obsługi Rady Miejskiej, Burmistrza oraz kadr. Następnie zapytał  czy radni

zgłaszają uwagi do protokołu.

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego przyjęcia.

Za przyjęciem protokołu z XXI sesji Rady głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania

Wynik głosowania imiennego:

Za (13): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  

Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,  

Wojciechowska Elżbieta

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad.4 Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
Przewodniczący Rady poinformował, że w/w sprawozdanie zostało zamieszczone na stronie

internetowej  Urzędu  Miejskiego  w  Borku  Wlkp.  Materiały  zostały  przesłane  radnym  na

pocztę elektroniczną. W związku z powyższym nie będą odczytywane na sesji.

Do w/w sprawozdania radni nie zgłosili żadnych uwag.
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Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu.
Przewodniczący Rady poinformował, że w/w sprawozdanie zostało zamieszczone na stronie

internetowej  Urzędu  Miejskiego  w  Borku  Wlkp.  Materiały  zostały  przesłane  radnym  na

pocztę elektroniczną. W związku z powyższym nie będą odczytywane na sesji.

Do w/w sprawozdania radni nie zgłosili żadnych uwag.

Radny Michał Dopierała wnioskował, aby radni powiatu brali czasem udział w sesji Rady

Miejskiej.

Przewodniczący  Rady  wyjaśnił,  że  Rada  Powiatu  również  ma  swoją  sesję,  ale  uwagę

przekaże radnym Powiatu Gostyńskiego.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych.
Nie wpłynęła żadna interpelacja.

Ad. 7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2020

Skarbik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.

Następnie  Przewodniczący Rady poprosił  Burmistrza  o  przedstawienie  nowych  zadaniach

inwestycyjnych.

Burmistrz poinformował, że czekają nas dwie inwestycje:

1) „Wymiana nawierzchni na płycie Rynku” łączna kwota 1.230 tys. zł, w tym roku 940

tys. zł w przyszłym 500 tys. zł.;

2) „Rozbudowa Przedszkola  Samorządowego  w Karolewie  etap  -II”  –  w związku ze

zmieniającymi się przepisami i koniecznością dostosowania przedszkola do nowych

przepisów, zgodnie z wcześniejszym planem dobudujemy dwie sale.

 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1)  Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Społecznych  – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna.
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Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 4 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XXII/ 192 /2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za (13): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  

Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,  

Wojciechowska Elżbieta

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2025

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały.

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 6 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XXII/  193/ 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za (13): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  

Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,  

Wojciechowska Elżbieta
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3) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia gminy Borek do Stowarzyszenia

„Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych” 

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 8 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XXII/  194/ 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za (13): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  

Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,  

Wojciechowska Elżbieta

4) określenia stawek podatku od nieruchomości

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.
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Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 10 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XXII/  195/ 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za (13): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  

Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,  

Wojciechowska Elżbieta

      5) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

od nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub od innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe 

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 12 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XXII/  196/ 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za (13): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  

Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,  

Wojciechowska Elżbieta
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6) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za

usługi w zakresie odbierania i unieszkodliwiania odpadów komunalnych

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 14 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XXII/  197/ 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za (13): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  

Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,  

Wojciechowska Elżbieta

7) uchylenia uchwały w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od

właścicieli  nieruchomości  położonych na terenie  gminy Borek Wlkp.,  na  których nie

zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.
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Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 16 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XXII/  198/ 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za (13): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  

Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,  

Wojciechowska Elżbieta

 8) ustalenia regulaminu korzystania z siłowni oraz salki fitness w Borku Wlkp.

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 18 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XXII/  199/ 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za (13): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  

Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,  

Wojciechowska Elżbieta
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9) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę

Borek Wielkopolski oraz określenie granic ich obwodów

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 20 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XXII/  200/ 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za (13): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Florczyk Damian,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  

Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,  

Wojciechowska Elżbieta

Ad.8. Wolne głosy i wnioski.

Przewodniczący Rady poinformował,  że Komisja ds. bezpieczeństwa ruchu drogowego na

drogach powiatowych i gminnych na terenie powiatu gostyńskiego w Gostyniu, przychyliła

się do wniosku Gminy Borek Wlkp. o  rozpatrzenie możliwości zwiększenia przepustowości 

i usprawnienia komunikacji na drodze powiatowej ul. Dworcowa w Borku Wlkp. z uwagi na

bardzo duże utrudnienia w ruchu drogowym wynikające ze stałego parkowania samochodów

osobowych.  Zarządca  drogi  po obu stronach  ustawi  znaki  zatrzymywania  się  i  postoju,  

z możliwością postoju na wysokości poczty.

Następnie  Burmistrz  przedstawił  prezentację  multimedialną  wizualizacji  wymiany

nawierzchni na płycie Rynku w Borku Wlkp., stanowi ona załącznik nr 22 do niniejszego

protokołu.  Ponadto  Burmistrz  poinformował,  że  realizacja  tego  zadania  rozpocznie  się  
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w  obecnym  roku,  a  zakończenie  w  2021.  Obecnie  wpłynęły  środki  pozabudżetowe  

w wysokości 500 tys. zł i na ten moment mamy 940 tys. zł, w przyszłym roku planowane jest

kolejne 500 tys. zł, co łącznie daje kwotę 1.440 tys. zł, natomiast kosztorys jest przewidziany

na  1.230  tys.  zł   na  realizację  w/w  zadania.  Jeżeli  będą  oszczędności  to  można  będzie

przeznaczyć na inne ulice.

Następnie radny Radosław Andrzejak zgłosił wniosek mieszkańców nie tylko Siedmiorogowa

Drugiego, Cielmic ale również rowerzystów i biegaczy także z Borku Wlkp. o interwencję 

w  sprawie  bardzo  dużej  ilości  -  dziewięciu  wałęsających  się  psów,  które  zagrażają

bezpieczeństwu. Sprawa była zgłoszona do Urzędu, była interwencja, jednak nie udało się

psów wyłapać,  ponieważ nie wchodzą do klatki i problem nadal jest.  Psy polują na dziką

zwierzynę, atakują rowerzystów. Radny dodał, że problem ten jest już od roku.

Burmistrz poinformował,  że sprawy nie znał wcześniej.  Dodał,  że po sesji  prosi radnego  

o podanie nazwiska pracownika, któremu problem z wałęsającymi psami był zgłoszony, jeżeli

było zaniedbanie zostaną wyciągnięte konsekwencje.

Radny  Michał  Dopierała  podziękował  Radzie  Powiatu  za  pozytywną  opinię  w  sprawie

ustawienia  po  obu  stronach  drogi  powiatowej  -  ul.  Dworcowa  w  Borku  Wlkp.  znaków

zatrzymywania  się i  postoju. Następnie radny zapytał  ile kosztowała naprawa awarii  sieci

wodociągowej w Przedszkolu w Karolewie, co było przyczyną i kto za to zapłacił.

Burmistrz wyjaśnił, że awarie się zdarzają, pękł wężyk od toalety w starej części budynku, nie

wiadomo czy w sobotę, czy w niedzielę, woda leciała ileś godzin, zanim przyszli pracownicy

do  pracy.  Awaria  została  usunięta,  naprawy  trwają,  wszystko  zostanie  zrobione  tak  jak

powinno być, zapłaci ubezpieczalnia.

Radny  Michał  Dopierała  zapytał  także,  czy  świerki  przy  wejściu  do  Ratusza  będą

uwzględnione przy modernizacji płyty Rynku, tak jak było we wcześniejszych latach.

Burmistrz wyjaśnił, że różnie było to w historii Borku Wlkp., różne drzewa były, lipy, drzewa

owocowe i  później  pojawiły się  świerki.  Burmistrz  poinformował,  że poprzednie  świerki,

podobno  chorowały,  więc  zostały  ścięte.  Pięć  lat  temu  zostały  posadzone  nowe,  jednak  

w złym miejscu i nie chciały rosnąć. Burmistrz poinformował, że w ubiegłym roku zakupił
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dwa  nowe  srebrne  świerki,  które  nie  są  w  projekcie  płyty  Rynku,  jednak  

w opisie wizualizacji świerki są ujęte i zostają.

 Innych pytań nie zgłoszono.

Ad.9. Zakończenie.

W  związku  z  wyczerpaniem   porządku  obrad  oraz  brakiem  innych  głosów

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak zakończył XXII sesję Rady Miejskiej Borku Wlkp.

Protokołowała Przewodniczący Rady

Wiesława Wójcik Tomasz Pawlak
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